

شركة الصناعات الهندسية الثقيلة وبناء السفن ش.م.ك (عامة)

Heavy Engineering Industries & Shipbuilding Co. K.S.C (Public)

Date: 12th August 2025

Reference: CM/AR/ 088 -2025

To: Boursa Kuwait

التاريخ : 12 أغسطس 2025

إشارة : CM/AR/ 088 -2025

السادة / شركة بورصة الكويت

المحترمين

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Disclosure of Material information **- Supplementary Disclosure:**

Reference to Our disclosure dated 15th January 2025 ref # (SBD/AR/A1/002/2025) & article No. (7-8) "Listed Company Obligations" of Boursa Kuwait rulebook.

We would like to inform you that the Board of Directors has approved increasing the company's ownership stake in M/s. Gulf Sky Factory for the Production of Pressure Vessels W.L.L, in the Kingdom of Saudi Arabia, through the acquisition of the remaining 25% of the shares for a total amount of SAR 17,000,000 (Seventeen Million Saudi Riyals) equivalent to approximately KWD 1,380,000 (One Million Three Hundred and Eighty Thousand Kuwaiti Dinars).

Accordingly, upon completion of the necessary procedures, the acquired company will become a wholly owned subsidiary (100%), with a total acquisition value of SAR 57,000,000 (Fifty-seven million Saudi Riyals), equivalent to approximately KWD 4,630,000 (Four million six hundred and thirty thousand Kuwaiti Dinars).

You will be informed about any developments in this regard.

الموضوع: إفصاح عن معلومات جوهرية - إفصاح مكمل

بالإشارة إلى إفصاحنا المؤرخ 15 يناير 2025 إشارة رقم (SBD/AR/A1/002/2025) وإلى المادة (7-8) "إلتزامات الشركة المدرجة" من كتاب قواعد البورصة.

نحنيطكم علماً بأن مجلس الإدارة وافق على زيادة نسبة الإستحواذ على شركة مصنع سماء الخليج لإنتاج أوعية الضغط العالي ذ.م.م. بالمملكة العربية السعودية عن طريق إستكمال شراء الحصة المتبقية من الشركة والبالغة 25% بمبلغ 17 مليون ريال سعودي بما يعادل -/1,380,000 د.ك (مليون وثلاثمائة وثمانون ألف دينار كويتي) تقريباً.

وعليه ، سوف يتم إضافة الشركة المستحوذ عليها رسمياً بعد إتمام الاجراءات كشركة مملوكة بنسبة 100% بإجمالي قيمة إستحواذ قدره -/57,000,000 ريال سعودي (سبعة وخمسون مليون ريال سعودي) بما يعادل -/4,630,000 د.ك (أربعة ملايين وستمائة وثلاثون ألف دينار كويتي) تقريباً.

وسوف نقوم بإعلامكم عن أية تطورات لاحقة في هذا الشأن.

وتفضلوا بقبول وافر التقدير والاحترام،،،

Yours Sincerely



مرزوق ناصر الخرافي

رئيس مجلس الإدارة

Marzouk Nasser Al-Kharafi
Chairman

نموذج الإفصاح المكمل
Supplementary Disclosure Form

Date	12th August 2025	12 أغسطس 2025	التاريخ
Name of the listed company	Heavy Engineering Industries & Shipbuilding Co. K.S.C. (Public)	شركة الصناعات الهندسية الثقيلة وبناء السفن (ش.م.ك) عامة	إسم الشركة المدرجة
Disclosure title *	Supplementary Disclosure Board of Directors Meeting Results	إفصاح مكمل - نتائج إجتماع مجلس الإدارة	عنوان الإفصاح*
Date of Previous disclosure	15th January 2025	15 يناير 2025	تاريخ الإفصاح السابق
Developments that occurred to the disclosure	Board of Directors has approved increasing the company's ownership stake in M/s. Gulf Sky Factory for the Production of Pressure Vessels W.L.L., in the Kingdom of Saudi Arabia, through the acquisition of the remaining 25% of the shares for a total amount of SAR 17,000,000 (Seventeen Million Saudi Riyals) equivalent to approximately KWD 1,380,000 (One Million Three Hundred and Eighty Thousand Kuwaiti Dinars). Accordingly, upon completion of the necessary procedures, the acquired company will become a wholly owned subsidiary (100%), with a total acquisition value of SAR 57,000,000 (Fifty-seven million Saudi Riyals), equivalent to approximately KWD 4,630,000 (Four million six hundred and thirty thousand Kuwaiti Dinars).	مجلس الإدارة وافق على زيادة نسبة الإستحواذ على شركة مصنع سماء الخليج لإنتاج أوعية الضغط العالي ذ.م.م. بالملكة العربية السعودية عن طريق إستكمال شراء الحصة المتبقية من الشركة والبالغة 25% بمبلغ 17 مليون ريال سعودي بما يعادل -/1,380,000 د.ك (مليون وثلاثمائة وثمانون ألف دينار كويتي) تقريباً. وعليه ، سوف يتم إضافة الشركة المستحوذ عليها رسمياً بعد إتمام الاجراءات كشركة مملوكة بنسبة 100% بإجمالي قيمة إستحواذ قدره -/57,000,000 ريال سعودي (سبعة وخمسون مليون ريال سعودي) بما يعادل -/4,630,000 د.ك (أربعة ملايين وستمائة وثلاثون ألف دينار كويتي) تقريباً.	التطور الحاصل على الإفصاح
The financial effect of the occurring developments (if any)	Increase in Equity.	زيادة في حقوق الملكية.	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)

*The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

*يحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل غاية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.



للتوقيع



Tel : + 965 24624000

Fax : + 965 24830291

P.O.Box : 21998, Safat 13080, Kuwait

Email : heisco@heisco.com

Commercial Reg. No : 20735

Issued and Paid-Up Capital : KD 18,024,151.700

Authorized Capital : KD 22,000,000